
學校名稱：Gyeongin National University of Education -國立京仁教育大學 

提供交換生名額：每年 3名 

*請留意，每年分為兩次申請出國交換，時間約為每年的 3/4月與 9/10月 

申請細節資訊請參考 本處網頁：國際交流→出國交換/雙聯→校內甄選簡章 

 

1. 建校年份：1946 

2. 學生數：4134 

3. 網站：https://www.ginue.ac.kr/kor/Main.do 

簡介：國立京仁教育大學（Gyeongin National University of Education）是韓國未

來公立小學教師的教師培訓機構。它於 1946 年 5月 23日以京畿道開城教育學校

的名義成立。2003年，該機構將其名稱從仁川教育大學(INUE)更名為國立京仁

教育大學。該大學是韓國最大的培養未來小學教師的教育機構。 

該大學有兩個校區：位於仁川桂陽區桂山洞的仁川校區和位於京畿道安陽萬安區

石水洞的京畿校區。該大學提供研究生和本科課程，並設有附屬小學。 

由於大學的特殊目的，本科學院只開設一個專業，即初等教育。但是，學生也可

以選擇專業課程，這些課程涵蓋特定領域的更深層次的教育技術。開設專業課程

的院系包括倫理教育、韓國教育、社會學教育、數學教育、科學教育、體育教育、

音樂教育、藝術教育、實用藝術教育、計算機教育、教育學、幼兒教育和英語教

育。 

Gyeongin National University of Education (GINUE) (경인교육대학교) is a teacher 

training institution for future public elementary school teachers in South Korea. The 

university is the largest educational institute for training future elementary school 

teachers in Korea. 

The university has two campuses: Incheon campus in Gyesan-dong, Gyeyang-gu, 

Incheon, and Gyeonggi campus in Seoksu-dong, Manan-gu, Anyang in Gyeonggi-do. 

The university offers graduate and undergraduate programs, and has an elementary 

https://www.ginue.ac.kr/kor/Main.do


school attached. 

Due to the university's specialized purpose, the undergraduate college only offers one 

major, in Elementary Education. However, students can also choose from specialized 

courses, which cover deeper educational techniques in specific areas. Departments 

offering specialized courses include Ethics Education, Korean Education, Social 

Studies Education, Mathematics Education, Science Education, Physical Education, 

Music Education, Art Education, Practical Arts Education, Computer Education, 

Education, Early Childhood, and English Education. 

 

資料來源：

https://en.wikipedia.org/wiki/Gyeongin_National_University_of_Education 


